



CFSC



香港特別行政區終審法院常任法官陳兆愷法官為本會第 57 屆週年大會擔任主禮嘉賓。The Hon. Mr. Justice Chan, Permanent Judge of the Court of Final Appeal, HKSAR was invited as the Guest of Honour in our 57th Annual General Meeting.

副主席李日誠牧師出席支持本會 2011 年週年晚宴。
Rev. Daniel Li Yat-shing, Vice-chairman of CFSC supported our Annual Dinner 2011.



本會舉辦「顧客服務月」，致力推動轄下各單位提供優質顧客服務。
The Agency organised "Customer Service Month" to encourage the provision of excellent customer service to service users.



一年一度的義工盛事「義工嘉許禮 2012」，表揚超過 350 名義工及逾 30 個機構團體。
Over 350 volunteers and 30 organisations were recognised in "Volunteer Recognition Ceremony 2012".



機構活動 CORPORATE ACTIVITIES



本會籌辦「8910精兵團」小組，建立平台讓同工分享喜與樂，並讓管理層更了解新一代同工的想法。
The Agency organised workshop to encourage staff of the new generation to share their thoughts with the management.

職員會組隊參與2011年「西貢區龍舟競渡男女子中龍混合公開賽」。
Our Staff Association joined the "Sai Kung District Dragon Boat Racing 2011".



本會榮獲第一屆中華電力「環保節能機構及承辦商」嘉許計劃「社福機構及學校界別(第1組)-金獎」，以表揚在節能方面的卓越表現。
The Agency got the Gold Award of "First CLP GREENPLUS Recognition Award - NGO and School Sector - Group 1", which recognised our effort on implementing energy-efficiency and conservation solutions.

「基督教家庭服務中心賽馬會大樓優化工程竣工暨揭幕典禮」的舉行，標誌著本會各項服務及設施邁向新里程。
"Inauguration Ceremony of the Newly Renovated CFSC Jockey Club Building" signified the new development of our services and related facilities.





深圳市政府代表蒞臨本會，交流兩地社會服務的發展及心得。
Officials from Shenzhen Government visited the Agency and exchanged views on social service development of Hong Kong and Shenzhen.

義工們支持本會「敬老護老愛心券 2011」慈善籌款運動，籌募善款以提升本會的長者服務設施。
Volunteers supported our fundraising sales of "Elderly Raffle Ticket 2011" to raise fund for enhancing facilities of elderly services.



商業電台馬路的事義工隊支持本會於 2011 年 4 月 30 日舉行的全港賣旗日。
The Volunteer Team of Road Co-op, Commercial Radio Hong Kong supported our Flag Day held on 30th April, 2011.

無綫電視劇集《東西宮略》演員到訪本會，與一眾家庭玩遊戲，大派禮物。
Artists from Television Broadcasts Limited visited our family services users and presented gifts.

